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De gemeente heeft via Divosa navraag gedaan bij het Ministerie van VWS. Het blijkt dat het 
onderzoek nog in een voorfase zit en dat bij het Ministerie nog niet bekend is op welke wijze 
het onderzoek wordt uitgevoerd en op welke wijze gemeentes worden geselecteerd. We 
kunnen dus nog niet solliciteren. We hebben bij het Ministerie kenbaar gemaakt 
geïnteresseerd te zijn in deelname en graag op de hoogte te worden gehouden over het 
proces.   
 


